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 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser Barbro Staf att tillsammans med ordföranden Ken 

Gammelgård justera dagens protokoll. 

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns med tillägg under punkten övrigt. 
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 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 7/2011 och lägger det till handlingarna. 

 

 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Inga inkomna protokoll och skrivelser 

 

 § 5 

Inkomna remisser 
Stockholms miljöprogram 2012-2015 

Tjänsteman kallad till dagens sammanträde 

 

 

 § 6 

Ärenden tagna på delegation 
Inga ärenden tagna på delegation sedan sammanträdet den 22 augusti 

2011 

 § 7 

Trafik- och renhållningsnämnden 
 

Protokoll 7/2011 

Läggs till handlingarna 

 

Kommande föredragningslista till den 29 september 2011 

Föredragande gällande   

- Förnyelse av gågatudelen på Nybrogatan . reviderat 

inriktningsbeslut 

- Försök till närvarostyrd utomhusbelysning. Genomförande beslut 

- Dubbdäcksförbudet på Hornsgatan. Utvärdering 

 

Ordföranden  och vice ordföranden tittar på dessa tjänstutlåtanden för 

eventuellt delegationsbeslut. 

 

 

 § 8 

Stockholms Stads Parkerings AB 
Det kommer nu att var invigning av Högalidsgaraget. Detta garage är 

ännu inte funktionshinderanpassat då hissarna inte är i funktion.  Då den 

anpassningen är klar ska rådet åka och till det.  
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 § 9 

Genomgång av ärenden 
 

1 Samlat övergripande information angående 

vinterväghållningen 
Föredragande tjänsteman Claes Thunblad 

 

Föredragande tjänsteman informerar om vad man ska prioritera vid 

kommande vinter vad det gäller plogning och vinterväghållning. 

Trafikkontorets ambition för året är att ha   

 Medvetna beställare, medvetna utförare  

 Insiktsutbildning för alla arbetsledare  

 Fri tryckknapp och plogad avfasning 

 Ishackning vid busshållplatser 

 Vallöppning innanför p-plats för rörelsehindrad 

 Jourpatrull för tillgänglighetsinsatser 

 Du som har p-tillstånd för rörelsehindrad, flytta bilen om möjligt 

 Prioriterade cykel- och gångstråk genom staden 

 Information på www.stockholm.se/sno  

 

Rådets synpunkter; Kontoret har tagit till sig av den kritik rådet riktat 

tidigare vintrar. Rådet vill dock poängtera att fri tryckknapp innebär att all 

snö behöver bort runt stolpen för framkomlighet för alla samt att 

avfasningarna vid övergångställena bör hållas lika snöfria som delen med 

kantsten. 

 

2 Stockholms Miljöprogram 
Föredragande tjänstman Linda Kummel 

 

Föredragande tjänsteman informerar om det svar som trafikkontoret gett 

på remissen Stockholms miljöprogram 2011.  

 

Förslag till Miljöprogram för Stockholms stad 2012 -2015 innehåller sex 

inriktningsmål och 31 delmål. Inriktningsmålen syftar till att beskriva 

grunden i en hållbar utveckling samt att fånga upp de nationella 

miljömålen. Inriktningsmålen identifierar inom vilka områden staden skall 

fokusera sina insatser. Nämnderna svarar för genomförande 

- Miljöeffektiva transporter 

- Giftfria varor och byggnader 

- Hållbar användning av mark och vatten 

- Miljöeffektiv avfallshantering 

- Sund inomhusmiljö 
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Trafikkontoret vill lyfta fram transporternas och avfallshanteringen roll i 

frågan om energi återvinning. Vidare att det krävs en nationell och 

regional plan då det gäller miljö effektiva transporeter. Samt att man med 

en övergripande  trefik strategi kopplat till bostadsområden kan 

nödvändiga grönsamband och grönstruktur utvecklas.  

 

Rådet synpunkter; Program är uppbyggt som ett program med en klar 

ambition. Rådet saknar ett större grepp om avfallshanteringen. Rådet 

anser att återvinning för personer med funktionshinder samt 

avfallshanteringen vid bostäder bör man se över hur det ska kunna 

underlätta. Återvinningen och avfallshanteringen är i regel i höghöjd samt 

att det är i många falla skräpigt runt om kring och svårt att köra fram med 

exempelvis rullatorer och rullstolar. Då det gäller koldioxidutsläppen ser 

rådet bekymmer att själva kunna i dagsläget medverka till att halterna 

sjunker då det inte produceras miljövänliga 

funktionsnedsättningsanpassade bilar med exempelvis ramp.   

 

3 Stomnätsstrategin  
Föredragande tjänsteman Anton Västberg  

  

Kallad tjänsteman kom ej.  

 

4 Förbifart Stockholm 
Rolf Gäfvert      

 

Föredragande tjänsteman informerar om tillgängligheten vid de olika  

förbindelserna vid förbifart Stockholm.  Förbindelserna följer riktlinjerna 

då det gäller tillgänglighet men blir dock långa slingriga gångvägar då 

höjdskillnaden är stor.  

 

Rådets synpunkter; Då funktionshindrade ska ta sig emellan 

anslutningarna kan den långa gångbanan upplevas ohållbart lång. Rådet 

förordar hissar vid dessa anslutningar.  

 

 

 § 10 

Bevakningslistan 
Rådet beslutar att sätta miljöprogrammet på bevakningslistan för att följa  

tillgängligheten i programmet särskilt kring avfallshantering vid 

bostäderna men också återvinningen vid återvinningsstationerna. 

 



  Handikapprådet 2011-09-19 (5) 

 

 § 11 

Övriga frågor 
 

-kommande möte med trafik- och renhållningsnämnden är flyttad  till ett 

senare datum. 

- Fråga lyfts angåenden gatuarbeten och markering för detta. Rådet 

beslutar att kalla handläggare i detta.  

- Informations angående handikapprådens möte med 

Stadsbyggnadsnämnden angående Slussen. Hissarna kommer att placeras 

på kommunal mark på såkallade x- områden med ett  officialservitut . 

- Information angående den 20 oktober då Riitta- Leena Karlsson, 

funktionshindersombudsmannen kommer och pratar om Stockholm en 

stad för alla. Program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2015.  

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Eva Olofsson 

 


